
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 2
Droždín

Č. 10 / 2023 06. 09. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Vladimír Prášil, Ing. Hana Kuglerová, Bc. Ing. Rostislav Hainc, Ing. Roman Šimek, Dagmar
Lenertová, Martina Hejlová Hollarová, Pavel Helekal, Bc. Věra Žáčková, Mgr. Gabriela
Lochmanová

Hosté: paní Hana Ženožičková 
pan Josef Běhal
pan Michal Kubica
pan Zdeněk Zelinka

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Zahájení a schválením programuPrezence členů a hostůVystoupení zástupců MPO a PČRPožadavky
občanůJednání KMČPříští jednání komise a závěr

Usnesení:
Komise městské části projednala a schválila program jednání

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Zástupci MPO a PČR se nedostavili.

3 Vystoupení hostů
Paní Hana Ženožičková:

stěžovala si na na velký hluk při průjezdu vozidel poničenou silnicí v ulici U cihelny, konkrétně kolem č.pop.277.
V části ulice, kde je omezená rychlost na 30km/h, tuto rychlost téměř nikdo nedodržuje, navíc silnicí se zákazem
vjezdu nad 19 tun projíždějí nákladní vozidla s hmotností převyšující 19tun. Vzneseme požadavek na odbor
dopravy, aby oslovil příslušný krajský odbor.
vznesla dotaz, jak to vypadá s realizací přechodu pro chodce u zastávky "U cihelny"Předseda komise informoval
o zadání projektové dokumentace na vybudování přechodu pro chodce. Vypracování projektové dokumentace
obvykle trvá 1-1,5 roku.
informovala o zeleni zasahující do chodníku. KMČ vznese požadavek na odbor dopravy.

Pan Zdeněk Zelinka:

poukázal na situaci, kdy u bytovek skáceli strom a poničili u toho chodník a pařez ani neobrousili. Pařez je
potřeba odfrézovat a chodník opravit. Zajistí pan Prášil.
dále informoval o situaci, kdy se při deštích splavuje štěrk z nezpevněné účelové komunikace (p.č.798) přes
Arnoldovu ulici až na ulici Vítězství. 

pan Michal Kubica:

v zápise z června je v sekci "ke kontrole" seznam estetizace - Před uzavřením. Je možné seznam zveřejnit?

Jednalo se o požadavek KMČ o poskytnutí seznamu co je a není možné zakoupit z peněz vyčleněných z fondu
estetizace. Paní Bc.Horňáková odpověděla: Žádný takový seznam neexistuje, tyto peníze jsou určeny k
úpravám, opravám a drobným realizacím, které přispějí ke zkrášlení městské části. Jednotlivé požadavky je pak
potřeba konzultovat se mnou (případně mým prostřednictvím s dalšími odbory magistrátu).



dále informoval o spolku Sousad, který zkultivoval prostory, které mají ve výpůjčce. Jedná se o plochu v těsné
blízkosti lokality U Gregoráku. Celá lokalita zkultivovaná spolkem je volně přístupná pro všechny občany. Včetně
možnosti využít i ohniště.
informoval o možnostech financování kultivace prostor přes granty. Fyzicé osoby nebo spolky mohou využít
např. grantů nadace Via, která nabízí částky až do výše 100tis.Kč a to opakovaně. 
vznesl dotaz ohledně lokality U Gregoráku, která přejde do vlastnictví města. Žádal, zda by se případné úpravy
a větší zásahy v rámci revitalizace mohly konzultovat se spolkem. Ucelená informace ohledně této lokality je
součástí projednávaných záležitostí, viz níže.

pan Josef Běhal:

informoval o svém vystoupení na zasedání zastupitelstva města Olomouce dne 4.9.2023. Z jednání se pořizuje
záznam, je tedy možné se na jeho vystoupení podívat.
vznesl dotaz, kdy bude opraven chodník v ulici U Cihelny.

 
 

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Kontrola průjezdu vozidel nad 19t - Předáno - předáno řešiteli ,,Ing. Lukáš Klevar"

Starší požadavky

Zápis č. 4/2023 ze dne 08. 03. 2023: KONTROLA PO DEINSTALACI ROZHLASU - Před uzavřením
Zápis č. 4/2023 ze dne 08. 03. 2023: OŘEZ STROMU - Předáno
Zápis č. 4/2023 ze dne 08. 03. 2023: OŘEZ STROMŮ - Předáno
Zápis č. 5/2023 ze dne 05. 04. 2023: oprava žlabu - Před uzavřením
Zápis č. 5/2023 ze dne 05. 04. 2023: nefunkční rozhlas - Před uzavřením
Zápis č. 5/2023 ze dne 05. 04. 2023: nefunkční rozhlas - Před uzavřením
Zápis č. 6/2023 ze dne 03. 05. 2023: passport hydrantů - Před uzavřením
Zápis č. 6/2023 ze dne 03. 05. 2023: světlo u obchodu - Předáno
Zápis č. 6/2023 ze dne 03. 05. 2023: heslo na wi-fi - V realizaci
Zápis č. 6/2023 ze dne 03. 05. 2023: utržené světlo - nebezpečí úrazu - Předáno
Zápis č. 6/2023 ze dne 03. 05. 2023: seznam estetizace - Před uzavřením
Zápis č. 7/2023 ze dne 07. 06. 2023: četnost seče trávy v Droždíně - Předáno
Zápis č. 7/2023 ze dne 07. 06. 2023: Data radaru - Před uzavřením
Zápis č. 7/2023 ze dne 07. 06. 2023: častější kontrola průjezdu velkých nákladních aut - Před uzavřením
Zápis č. 7/2023 ze dne 07. 06. 2023: passport seče - Před uzavřením
Zápis č. 7/2023 ze dne 07. 06. 2023: dopravní značka přechod pro chodce - Předáno

5 Projednávané záležitosti
Lokalita U Gregoráku

Předseda komise informoval o schválení odkupu pozemků Gregorák p.č.353 a přístupová cesta p.č.351/1 ZMO
ze dne 4.9.2023. Celková cena je 570.430,-Kč
Na místě proběhlo místní šetření, kterého se zúčastnil předseda komise p.Prášil spolu s primátorem
Mgr.Žbánkem a náměstkem primátora ing.arch.Pejpkem. Na základě dalšího místního šetření s paní
Maruškovou z odboru koncepce a rozvoje se zadá studie, která by měla řešit kultivaci tohoto území. V rámci
studie se musí vyřešit i vyschlá vodní plocha. Dle dostupných informací byly všechny historické zdroje vody
svedeny do kanalizace.

Rekonstrukce střechy ZŠ

Dne 8.9. se předseda komise zúčastnil kontrolního dne stavby "Rekonstrukce střechy ZŠ Droždín". Po
vydatných deštích v průběhu srpna, kdy do školy zateklo, nebyly při kontrole zjištěny žádné větší škody, které by
způsobily nedodržení termínu dokončení. Termín dokončení díla je stanoven na 6.10.2023  

"Bouda" na hasičském plácku

Předseda komise podal informaci ke stavbě "boudy" na hasičském plácku. Projektová dokumentace byla
vypracovaná během prázdnin, výběrové řízení bude vypsáno nejdříve na přelomu září/října a stavba se tak letos
s největší pravděpodobností nestihne zrealizovat. Alokované finance by se měly přesunout do příštího roku.

Cyklostezka Droždín-Bystrovany



Cyklostezka Droždín-Bystrovany - pan Prášil jednal s panem Miklasem a informoval přítomné o souhlasech s
výkupy pozemků. Zatím chybí souhlas majitelů cca 6 pozemků. Projektová dokumentace je zatím vypracovaná
od areálu Fadro do Bystrovan.

Akce

Paní Žáčková zajistí kytice (2x2) na výzdobu pomníků 28.9. a 28.10.
Akce senioři proběhne v pátek 8.9. Účast přislíbili pan primátor Žbánek a pan náměstek Tichák. 
Mikulášské balíčky pro školku. Pan Prášil zkusí zajistit perníky od Benešů z Kopečka. 
Rozsvěcení ván.stromu - proběhne ve spolupráci s hasiči 2.12.

Ostatní záležitosti

KMČ nechala na žádost občanů navézt pod hřiště recyklát pro svépomocnou opravu komunikace. Hromada tam
leží již 3 měsíce. Paní Žáčková zkusí oslovit žadatele, aby recyklát zpracoval.
Osada u Bukovanské. Všechny komunikace v dané lokalitě jsou soukromé a přesto tam město provádí zimní
údržbu. Dokud nebudou komunikace převedeny na město, budou z pasportu zimní údržby vyčleněny. 
Pan Hainc informoval o jednání na živn.úřadu (u paní Gotwaldové) ohledně povolení činnosti na provozování
parkoviště pro karavany. Nebyly mu poskytnuty žádné informace. 
Pan Šimek informoval o záměru provést ozdravný prořez háječku, který je vedený jako lesní pozemek (p.č.475)
a je ve vlastnictví Lesů ČR.  
Pan Šimek vznesl požadavek na zrcadlo v horní části ulice Myslivecké. Do příští schůze zjistí, zda je možné
zrcadlo připevnit na stávající sloupek, na kterém je umístěné zrcadlo směrem z kopce.

KMČ vyzývá občany, aby nesázeli stromy a jinou zeleň na městských pozemcích, aby neskladovali svůj
soukromý majektek na městských pozemcích a nezakládali černé skládky.

 
 
 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl
Komise neobdržela žádné žádosti od odborů MMOl ke schválení 

7 Nové požadavky

1 Vyhotovení cedulí na místa stání kontejnerů tříděného odpadu

Požadujeme vyhotovit cedule zakazující černé skládky v okolí kontejnerů na tříděný odpad.

2 Zeleň zasahující do chodníku

Požadujeme odbor dopravy o řešení situace, kdy zeleň zasahuje do chodníku v ulici U Cihelny.

3 Prověření odklonu silnice (p.č.297) na cizí pozemek

Prosíme o prošetření, zda silnice U Cihelny vedoucí na ulici Dolní Úlehla (parcela č. 297) není ve své horní části
odkloněna na cizí pozemek. Dle kat.mapy by cesta měla být rovná, viz příloha.

4 Prořez stromů

Prosíme o ořez nebezpečných větví v následujících lokalitách k.ú. Droždín:
- parc.č.5 - lípa u rybníka
- parc.č.368, Gagarinova ulice - lípa
- parc.č.70 - kaštan
- parc.č.473/1, Dolní Úlehla - sad, je tam pár stromů, které by se měly prořezat, polámané větve
- parc.č.440/1 spojnice mezi Horní a Dolní Úlehlou je zarostlá, prosíme o prořez

5 Plení chodníků

Požadujeme strojové vyčištění/odplevelení chodníků.

6 Oprava vyvrácené značky p.č.873

Prosíme o opravu vyvrácené značky (cyklotrasa) na par.č.873, viz přílohy



7 Zabezpečení parcely č. 881, trvalý travní porost  na ulici Jesenická

Žádáme o zabezpečení nebo označení zákazu parkování na městské parcele č. 881, trvalý travní porost. Stává
se z ní parkoviště pro auta.

8 Oprava silnice U Cihelny kolem č.p.277

Žádáme odbor dopravy o předání požadavku opravy krajské silnice U Cihelny kolem č.p.277, kde je propadlina
a projíždějící vozidla způsobují velký hluk.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 10 / 2023

Datum schválení zápisu: 11. 09. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Vladimír Prášil

Zapsal/a:
Mgr. Gabriela Lochmanová

Ověřil/a:
Ing. Roman Šimek


